
Hørning d. 9.marts 2020 

Bestyrelsens fremtidige virke 

Bestyrelsen vil fortsat arbejde for bedre vilkår for ældre bl.a., ved at vi fortsætter med vores 

arrangementer ca. en gang om måneden og ved at værne om de faste tilbud, som fx læseklub, 

vandreture og bowling. 

Bestyrelsen vil i lighed med landsforeningen have fokus på demensområdet. Vi har som nævnt i 

årsberetningen planlagt i alt 4 møder for demente og deres pårørende. En forudsætning for at 

dette arbejde fortsætter er, at vi kan finde nye frivillige, som vil hjælpe med afholdelse heraf.  

Et andet fokuspunkt for bestyrelsen er fortsat Ældreboliger/ seniorboliger. Bestyrelsen har en 

oplevelse af, at det kan være svært at finde egnede seniorboliger i Hørning, når man når dertil, 

hvor den nuværende bolig bliver for stor.   

Vi vil stadig holde øje med ventelister til plejeboliger i Hørning og hele kommunen.  

Det ser ud til, at der nu er kommet gang i etableringen af lokalerne ovenpå biblioteket. Lokalerne 

vil være af forskellig størrelse bl.a. bliver det muligt at holde møder med op til 250 deltagere. 

Bestyrelsen har en forventning om, at det bliver muligt, fx at holde næste årsmøde her.  

Som nogen allerede har opdaget, er vi begyndt at udsende kvartalsvis nyhedsbreve til de 

medlemmer, som har oplyst deres e‐mail adresse til Ældre Sagen. Vi vil meget gerne have, at 

mange flere af vores medlemmer kan modtage disse breve. På bordene ligger der små kort, som 

fortæller, hvor man kan tilmelde sig dette nyhedsbrev. 

På bestyrelsens vegne 

Kirsten Bach‐Jensen, formand  

 

 


